
Zápis z porady vedení konané dne 4. 1. 2016 

Přítomni: Novotná Buršíková, Regner, Kohoutková, Vičar, Dostál, Rebok, Křenek, Bartošek, 

Matyska, Šrubařová, Malinka, Dostál 

 

1 Informace od ředitele 

– Tento týden proběhne schůzka ředitele s kvestorem a prorektorem Bulantem, bude 

primárně zaměřena na otázky strategie.  

– V návaznosti na stav rozpočtu ředitel rozhodl, že v prosinci 2015 již nebyly 

vyplaceny žádné další odměny; efektivně to znamená, že dojde k poklesu průměrné 

mzdy za rok 2015 (ve srovnání s rokem předcházejícím). Hlavním důvodem snížení 

disponibilních prostředků byla nutnost vykrýt nedotační odpisy (nárůst na 

dvojnásobek proti plánu) a vyšší rozsah úvazků hrazených z prostředků ústavu (a 

nikoliv z projektů). Jedním z důsledků je i výrazné snížení Fondu provozních 

prostředků na téměř polovinu proti stavu na konci roku 2014.  

– Nejpozději v půlce ledna pošle tajemnice informace o hospodářském výsledku a 

finanční bilanci za rok 2015 (kontrola 18. 1.). 

– 21. 12. rozhodla vláda o financování výzkumných infrastruktur, a to včetně 

prostředků pro provoz CERIT-SC. Vzhledem ke čtyřletému závazku je tak pokryta 

základní udržitelnost OP VaVpI projektu CERIT-SC. Celkově bude ÚVT přímo 

finančně zapojeno do realizace dvou výzkumných infrastruktur – CERIT-SC a 

ELIXIR CZ.  

– Z podaných projektů NAKI (rozhodnutí MK bylo rovněž zveřejněno 21. prosince) byl 

přijat pouze projekt M. Bartoška. Ředitel bude mít schůzku s dr. Kohoutkovou a dr. 

Kozlem ohledně dalšího směřování skupiny GIS, na kterou má nepřijetí projektů 

NAKI největší přímý dopad. 

– Kvestor odsouhlasil převod finančních prostředků na obnovu prvků páteřní sítě do 

letošního roku.  

– Výběrová řízení včetně investic je potřeba začít připravovat co nejdříve. 

– Není zatím znám rozpočet ÚVT (ani MU), velké nákupy je nutno pozdržet, ale běžné 

provozní záležitosti je možné realizovat.  

– Od letošního roku budou na projektech vypláceny odměny dvakrát ročně (v červnu a 

prosinci), mimořádný termín pak bude souviset se ukončením projektu. Výjimky 

musí schválit ředitel. Divizní seznámí s tímto rozhodnutím své pracovníky.  

 

2 Kontrola úkolů 

– Školení pro FF – Regner připravuje v součinnosti s Microsoftem, školení proběhne 

nejprve na ÚVT (kontrola 18. 1.)  

– Dostál seznámil kolegium s odhadem lidských kapacit nezbytných na zajištění 

největších HČ zakázek (sítě a Medimed); přesný seznam úvazků pošle divizním.  

 



3 Různé 

– Další schůzka se Sellnerem (SIMU+) je naplánována na 14.1. Před ní proběhne 12. 1. 

ve 14:00 interní schůzka zapojených pracovníků ÚVT k přípravě konkrétních 

podkladů (předmětná i finanční rozvaha) pro schůzku se Sellnerem. Za organizaci 

schůzek odpovídá Dostál. 

– RIVové prostředky budou i v roce 2016 primárně využity na podporu aktivní účasti na 

konferencích či další formy mezinárodní spolupráce.  

– Ve čtvrtek odpoledne proběhne schůzka s Czech Globe, bude upřesněna činnost 

T. Račka.  

– Migrace Rumburu na novou verzi Windows končí 8. ledna, pak je k dispozici pouze 

nová verze 

– Tajemnice pošle divizním přehled, které osoby jsou v současnosti na mateřské nebo 

rodičovské dovolené. Divizní aktualizují informace o jejich možném zapojení po 

návratu z mateřské. 

– Rebok prodiskutuje s Procházkou otázku dostatečného zabezpečení RemSig, příště 

podá zprávu.  

– Tajemnice vyzvala všechny, kdo dluží něco na personálním, aby to okamžitě dodali.  

 

4 Informace z personalistiky 

– Od 1. ledna přechází Ing. Ledvinka na DPČ.  

– K 31. 12. 2015 ukončil pracovní poměr Jakub Svoboda.  

 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

        Ředitel ÚVT 


